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مدیرعامل موسسه خیریه محک:  

 5600 کودک مبتلا به سرطان
 در »محک« بهبود یافته اند

شهروند| مدیرعامــل موسسه خیریه محك 
از بهبــودی 5600 کــودک مبتا به ســرطان 
درموسسه محك خبر داد و گفت: »این موفقیت 
نتیجه نیکوکاری مردم ایران اســت.« آراســب 
احمدیان، با بیــان این کــه 7 دی، به عنوان روز 
کودکان بهبودیافته از سرطان شناخته می شود، 
گفت: »درمحك ســعی در تشــخیص بیماری 
تعداد بیشتری از کودکان در مراحل اولیه ابتا به 
سرطان را داریم و براین اساس تاش می کنیم تا 
هر روز دامنه حضور و خدمات رسانی محك را در 

سراسر ایران گسترش دهیم.«
او با بیان این که داوطلبــان بخش مددکاری 
محك در 26 بیمارســتان  دولتی و دانشــگاهی 
در 17 اســتان کشــور که داراي بخش خون و 
آنکولوژی کودکان هستند، حضور دارند، افزود: 
»در بیست وپنجمین  سال فعالیت محك به اطاع 
جامعه می رسانیم که محك به پشتوانه همراهی 
نیکوکاران تاکنون بیش از 25 هزار کودک مبتا به 

سرطان را تحت حمایت قرار داده است.« 
احمدیــان توزیع عادلانه خدمــات محك در 
سراســر کشــور را یکي از مهم ترین گزینه های 
ســومین برنامه استراتژیك ســازمان برای افق 
1400 دانســت و ادامه داد: »بــا توجه به بیانیه 
چشم انداز سازمان می کوشیم تا درسایه حمایت 
محك، هیچ خانواده ای درمسیر درمان فرزند خود 
تنها نماند و درتمام مسیر درمان همه حمایت های 
لازم را به طور یکسان در سراســر ایران دریافت 

کند.«
او با تأکید بر این که سال هاست برای تقویت این 
باور که سرطان درمان پذیر است، تاش می کنیم، 
افزود: »در نهایت قدرشناســی از خانواده بزرگ 
محك اعــام می کنم که درحــال حاضر تعداد 
کودکان بهبودیافته محك بیــش از 5600نفر 
اســت که این موفقیت حاصل آرزوهای بزرگ 
دســت اندرکاران محك و همت های بلند مردم 

نیکوکار این سرزمین است.«

آلودگی هوا در شهرهای بزرگ ادامه دارد

 تهران سالم
مشهد، تبریر و کرج دودآلود

شهروند|  مشهد، تبریز و کرج دیروز همچنان 
با آلودگی هوا دســت وپنجه نرم کردند؛ چنان که 
شــاخص کیفیت هوای کانشــهر مشهد برای 
سومین روز پیاپی در وضع هشــدار قرار گرفت، 
کیفیت هوای استان البرز ناسالم تشخیص داده شد 
و شاخص آلودگی هوای کانشهر تبریز هم با وجود 
کاهش اما ناسالم برای گروه های حساس جامعه 
عنوان شــد. این درحالی است که کیفیت هوای 
تهران پس از روزهای ناسالم پیش، سرانجام دیروز 

به میانگین 86 رسید و درشرایط سالم قرار گرفت.
مشهد در وضع هشدار

شاخص کیفیت هوای کانشــهر مشهد روز 
سه  شنبه برای سومین روز پیاپی در وضع هشدار 
قرار گرفت. درباره وضع اســتان خراسان رضوی 
مدیرکل حفاظت محیط زیســت این استان به 
ایرنا گفت: »با ادامه روند مانــدگاری آلاینده ها 
درهوای مشهد، براســاس گزارش های دریافتی 
از ایستگاه های ســنجش آلودگی هوا، شاخص 
کلی کیفیت هوا دراین شهر صبح سه شنبه 107 

پی.اس.آی بود.«
حمید صالحی با بیان این که روزهای یکشنبه 
و دوشنبه این هفته نیز شــاخص کلی کیفیت 
هوا 132 پی.اس.آی بود، گفت: »روز سه شنبه 9 
ایستگاه از مجموع 20 ایستگاه سنجش آلودگی 
هوا در این کانشهر در وضع هشدار قرار گرفتند.«

البرز در وضع ناسالم 
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز هم 
از وضع ناسالم هوای این استان به ایرنا خبر داد و به 
گروه های حساس ازجمله بیماران قلبی و ریوی، 
سالمندان و کودکان توصیه کرد؛ از تردد در فضای 

باز خودداری کنند.
حســین محمدی شــاخص آلودگــی هوا 
درشهرســتان نظرآباد را 123، ساوجباغ 133، 

فردیس 125 و کرج  را 138 اعام کرد.
دود تبریز کمتر شد، اما آلوده ماند

درحالی که تبریز دوشنبه آلوده ترین روز خود 
را پشت سر گذاشت و شاخص آلودگی هوایش تا 
183 پی. اس. ای بالا رفته بود اما دیروز از شدت این 
آلودگی کاسته و پیش بینی شد که با ورود سامانه 
بارشی هوا سالم شــود. با این حال واحد مرکزی 
خبر از قول رئیــس اداره نظارت و پایش اداره کل 
حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی عنوان 
کرد که شــاخص آلودگی هــوای تبریز به 124 
پی. اس. ای رسیده اما کیفیت هوا همچنان ناسالم 

برای گروه های حساس جامعه است.

کشف 50 هزار قرص غیرمجاز
ایلنا|  فرمانــده انتظامی شهرســتان رودبار 
از کشــف 50 هزار عدد قرص غیرمجــاز در این 
شهرستان خبر داد. به نقل از پایگاه خبری پلیس، 
بابك علیزاده در تشریح این خبر گفت: »ماموران 
انتظامی ایستگاه بازرسی ورودی شهر رودبار در 
اجرای طرح والعادیات به یك دســتگاه اتوبوس 
مشکوک شده و دستور توقف این خودرو را صادر 
کردند.« این مقام انتظامی با اشاره به این که پس از 
بازرسی از این خودرو 50 هزار عدد قرص غیرمجاز 
کشف شد، اضافه کرد: راننده و سرنشین 39 و 40 
ساله این خودرو دستگیر و پس از تشکیل پرونده 

به دادسرا معرفی شدند.
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پژوهشگران ماهی شناس وجود گونه جدید و 
کمیابی از آبزیان ایران را اثبات کردند 

ثبت جهانی ماهی کور بهبهان
شــهروند|  گروه تحقیقاتی پژوهشگران 
ماهی شناس کشور توانســتند گونه کمیابی از 
ماهی کور ایران را توصیف و ثبت جهانی کنند؛ 
گونه ای کــه مردم محلی شهرســتان بهبهان 
اوایل تابســتان امســال با پیداکردن این غار، 
وجودش را به مسئولان محیط زیستی گزارش 

کردند.
این گروه چهارنفره با نمونه بــرداری از ماهیان 
غار بهبهان و مطالعات ژنتیکی و ریخت شناسی 
توانستند اثبات کنند که ماهی موجود در این غار 
یك گونه جدید از ماهی کور اســت. کشف این 
ماهی دربخش تشان این شهرســتان، درحالی 
است که این گونه به عنوان تنها »غارماهی« حقیقی 
موجود درحوضه آبریز دجلهاد می شــود؛ چراکه 
دیگر ماهیان کــور موجود درایــن حوضه آبریز 
در چشــمه های آب زیرزمینی زیست می کنند 
و معمولا به هنگام ســرریز آب چشــمه ها دیده 

می شوند. 
اینطور که وب سایت زیست بوم خبر داده است، 
تیم تحقیقاتی به سرپرستی حامد موسوی ثابت، 
عضو هیأت علمی دانشــگاه گیان و با همکاری 
صابر وطن دوســت عضو هیأت علمی دانشــگاه 
آزاد اســامی واحد بابل، یاسر فاطمی پژوهشگر 
و کارشناس ارشــد زیست شناسی دریا و سهیل 
ایگدری عضو هیأت علمی دانشکده منابع طبیعی 
دانشگاه تهران پس از ثبت جهانی ژن این ماهی 
 Garra  نام علمی این گونه را با توجه به خاستگاه
tashanensis    که بر گرفته از نام منطقه تشان 

است، نامگذاری کرد.
پیش از این در ایران سه گونه ماهی کور توصیف 
شده بودند که هر ســه گونه در یك چشمه آب 
زیر زمینی به نام غار آبی لوِِن در بخش پاپی استان 
لرستان زندگی می کنند. دو گونه از سه گونه ماهی 
کور موجود در غار آبی لوِِن از خانواده کپورماهیان 
و یك گونه از خانواده ســگ ماهیــان جویباری 

هستند.

واکنش فرمانده انتظامی تبریز درباره 
اسکلت های انسانی پیدا شده در شهر

منتظر نتیجه پزشکی قانونی هستیم
ایسنا|  فرمانــده انتظامی کانشــهر تبریز از 
انتظار برای نظر پزشــکی قانونی، درباره ماجرای 

استخوان های پیداشده درتبریز خبر داد.  
فرهنگ نوروزی درنشستی خبری با اصحاب 
رســانه دراین باره گفت: »منتظر نظریه پزشکی 
قانونی هستیم؛ به نظر می رسد که این استخوان ها 
مربوط به 50 تا 60 ســال پیش باشند، اما دراین 
مــورد و درخصوص قدمت آن نظریه  پزشــکی 

قانونی دقیق تر است.«
چندی پیــش وقتی نیروهای شــرکت آب و 
فاضاب تبریز درخیابان پاسداران تبریز درحال 
حفاری بودند، با استخوان هایی شبیه باقیمانده 
اجساد انسان مواجه شــدند؛ استخوان هایی که 
تاریخی بودن آنها پس از اظهارنظرهای مختلف 

درفضای رسانه، تکذیب شد.

دانشگاهشورا

 حضور اعضای شورای صنفی 17 دانشگاه برای دیدار
 با معاون دانشجویی وزیر حاشیه ساز شد

بن بست بست نشینی 
   سازمان امور دانشجویان:  برخورد امنیتی با فعالان صنفی کذب محض است

دو عضو شورای شهر تهران از ارایه نشدن گزارش های عملکرد 
شهرداری تهران به اعضای شورا انتقاد کردند  

3 سال پنهان کاری اطلاعاتی
   رئیس کمیسیون شهرسازی شورا: 2 هزار پرونده تخلف ساخت وساز در شهرداری وجود دارد

 و آقای قالیباف آنها را لغو نمی کند

شهروند|  جلسه دیروز شــورای شهر تهران باز هم 
جایی شد برای گایه؛ از آنچه حافظی و شاکری، دو عضو 
آن »پنهان کاری اطاعاتی هیأت رئیسه« نامیدند تا گله 
از تخلفات جدید شهرداری تهران و البته گایه اعضای 

اصولگرای شورا درباره بدهی های دولت به شهرداری. 
دولت قرار اســت به زودي 9 هزار میلیــارد تومان از 
بدهي هاي شهرداري را پرداخت کند اما همچنان اعضاي 
اصولگراي شوراي شهر تهران جلسات پارلمان شهري را 
به گایه از دولت اختصاص مي دهند؛ بدهي هایي که از  
سال 85 تاکنون به عنوان مهم ترین میراث دولت گذشته 
مانده است. همین دیروز هم رئیس کمیسیون حقوقي و 
نظارت شورا مسأله بدهي هاي دولت را به لایحه حقوق 
شهروندي، آلودگي هوا و ترافیك تهران ربط داد و بحث 
خود را آغاز کرد: »در ماده یك این سند حقوق شهروندی 
از حق حیات همه انسان ها صحبت شده است ولی این 
روزها شاهد مسأله آلودگی هوا هستیم. آیا مردم تهران 
حق حیات دارند یا خیر؟ اگر دارنــد؛ چرا پس الزامات 
قانونی در این خصوص انجام نمی شود؟« پرویز سروری 
درباره میزان بدهي هاي دولت به شهرداري توضیحاتي 
را ارایه کرد: »1139 میلیارد تومان از تخلفات راهنمایی 
و رانندگی به شــهرداری تهران باید پرداخت می شده 
که این مهم محقق نشده است دولت باید 342 میلیارد 
تومان از محل تخفیفات بافت فرسوده، 1380 میلیارد 
تومان از محــل یارانه اتوبــوس، 5709 میلیارد تومان 
از محل ســهم 50 درصدی دولت در ســاخت مترو و 
3928 میلیارد تومان از محل ساخت ایستگاه های مترو 
به شهرداری بپردازد که این امر  نیز محقق نشده است.« 
او در ادامه با اشاره به اعمال پرداخت 2 هزار میلیارد دلار 
از صندوق ذخیره ارزی به این نتیجه رسید که »دولت 
به شهرداری 18 هزار میلیارد تومان بدهکار است، این رقم 
سهم حمل ونقل عمومی است که اگر پرداخت می شد 
شاهد آلودگی هوا نبودیم.« البته مهدی چمران به عنوان  
رئیس شورای شهر  اظهارات سروري را اینگونه اصاح 
کرد:  » البته ارقامی که مطــرح کردند برای این دولت، 
دولت قبل و حتی دولت قبل از آن نیســت و از گذشته 
روی هم انباشت شده است، اما  هزار میلیارد تومان مصوبه  
ســال 89 و 90 است که هنوز پرداخت نشده است. ما از 
هیأت محترم دولت و رئیس جمهوری عزیز می خواهیم 
که حداقل 430 هزار موتور کاربراتوری که فروش نرفته 
اجازه شماره گذاری ندهند، زیرا این خواست مردم است.« 
در این هنگام محسن سرخو، رئیس کمیته حمل ونقل 
شــورا به عدم تخصیص صد در صدي سهم شهرداري 
براي خرید اتوبوس اشــاره کرد که بــا اعتراض تقي پور 
مواجه شد. این سخنان در شرایطي است که قدرت الله 
گودرزی، معاون مالی شــهرداری تهران روز گذشته در 
نشست خبري از احتمال پرداخت 9000 میلیارد تومان 
از بدهی دولت به شهرداری بعد از جلسه شهردار تهران 
و دکتر نوبخت، معاون برنامه ریزی رئیس جمهوری خبر 
داد:  »میزان بدهی دولت به شــهرداری تهران در بحث 
مکلف بودن 5123 میلیارد تومان است، براساس قانون 
در برخی ردیف ها دولت مجاز به کمك شهرداری هاست 
که در این بخش نیز 8837 میلیارد تومان بدهکار است.

همچنین براســاس مصوبه مجلس، دولت باید از محل 
صندوق ذخیره ارزی یك میلیارد دلار به شهرداری تهران 
در بحث توســعه مترو پرداخت می کرد. خوشبختانه 
در جلســه روز گذشــته نوبخت قول داد تا پایان سال 
یك میلیــارد دلار را از محل صندوق ذخیــره ارزی به 
شهرداری می پردازد و همچنین 2000 میلیارد تومان از 
محل یارانه بلیت مترو و اتوبوس و همچنین یك میلیارد 
و 139 میلیون تومان بدهــی از محل جرایم راهور را نیز 
پرداخت می کند.امیدواریم تا پایان سال 5123 میلیارد 
تومان بدهی دولت به عــاوه یك میلیارد دلار صندوق 
ذخیره ارزی به شــهرداری پرداخت شــود.« گودرزي 
افزود:  »براســاس برآوردهای انجام شده، یك میلیارد 

دلار صندوق ذخیره ارزی، حدودا 4000 میلیارد تومان 
می شود که امیدواریم این مسأله محقق شود.«

2 هزار پرونده تخلف در حوزه ساخت وساز 
گزارش های نظارتــی درباره ارزیابــی اجرای طرح 
تفصیلی شهر تهران نیز از دیگر دستور جلسات بود که 
از سوي سالاري، رئیس کمیسیون شهرسازي ارایه شد: 
»پروانه های صادره مغایر طرح تفصیلی و ضوابط ماک 
عمل در شوراهای معماری مناطق مشخص شده است. 
ما در کمیسیون حدود 2 هزار پرونده را احصا کردیم که 
هرکدام جای تذکر و سوال از شهردار را دارد و حدود  هزار 
پرونده را برای شخص آقای قالیباف ارسال کردیم تا لغو 
پروانه های صادره بازنگری و لغو شود اما متاسفانه هنوز 

این روند ادامه دارد.«
 انتقاد دبیر

 از انتشار نشریات مختلف توسط شهرداري 
گزارش عملکرد شــش ماهه تبصره هــای بودجه 
 سال 95 شــهرداری تهران توسط علیرضا دبیر، رئیس 
کمیسیون برنامه و بودجه شورا در صحن شورا خوانده 
شد: »شــرکت نوســازی عباس آباد از محل مطالبات 
مربوط به واحدها و ســازمان های خارج از شــهرداری 
تهران که در محدوده اراضی عباس آباد مستقر هستند 
در 6 ماهه اول  ســال 1395 دریافتی نداشــته است.« 
انتشار بي ضابطه نشریات توسط شهرداري تهران یکي 
دیگر از مواردي بود که دبیر به آن اشــاره کرد: »انتشار 
هرگونه نشریه در واحدهای ستادی، مناطق، سازمان ها 
و شرکت های وابسته به شهرداری تهران ممنوع است و 
هرگونه اطاع رسانی صرفا از طریق نشریه خبری روابط 
عمومی و بین الملل شــهرداری تهران »همگامان« و 
نشریات تخصصی دارای مجوز از شورای اسامی شهر 
تهران مجاز اســت اما شهرداری اقدام به انتشار چندین 
نشریه ازجمله وقایع الاتفاقیه؛ مهندسی ترافیك؛ دانش 
شهر؛ اقتصاد شهر؛ همشهری تاکسی؛ همشهری اتوبوس 
و... می کند.« به گفته او شهرداری تهران در پروژه حرم 
حضرت عبدالعظیم حســنی)ع(؛ بیمارســتان مغز و 
اعصاب امام رضــا)ع(؛ مرکز مبارزه با ســرطان؛ مراکز 
فرهنگی ـ مذهبی شهید تهرانی مقدم، شهید شاطری و 
شهید شوکت پور و خط مترو از خیابان فاطمی تا میدان 

تجریش تاکنون هیچ عملکردی نداشته است.
»تقصیر را گردن دولت نیندازیم« 

مشکل ترافیك تهران هم از سوي اسماعیل دوستي، 
عضو شورا مطرح شــد: »برخی اعضای شورا و معاونان 
شهرداری، ترافیك را به گردن دولت می اندازند، در حالی 
که این تقصیر دولت، شهرداری یا راهور نیست .تقصیر 
برگردن برنامه ریزی های ســال های پیش اســت، زیرا 
خیابان های تهران پاسخگوی این همه خودرو نیست، 
بنابراین پاسکاری نکنیم، دولت هم پول در اختیار ندارد 
که بدون مصوبه مجلس پولی پرداخت کند و تخطی از 
بودجه مصوب هم برای دولت مقدور نیست. دولت مثل 

شورا نیست که بدون سند هزینه کند.«
»انتقاد از پنهان کاري« 

رئیس کمیسیون ســامت از عملکرد هیأت رئیسه 
انتقاد کرد:  »گزارش های عملکرد شهرداری تهران برای 
اعضای شورای شــهر ارجاع نمي شود و عملکرد هیأت 
رئیســه در این خصوص تعرض به حقــوق نمایندگی 
اعضای شورای شهر تهران است.« رحمت اله حافظی با 
اعتراض نسبت به رویه مدیریتی هیأت رئیسه شورای 
شهر تهران، افزود:  » این رویه تعرض به حقوق نمایندگی 
اعضای شورای شهر اســت. هیأت رئیسه شورای شهر 
دستانشان را  مقابل چشمان اعضا قرار داده اند و می گویند 
شما نمایندگان مردم هستید. سه  ســال است هیأت 
رئیسه در ارایه این گزارشات همین رویه را در پیش گرفته 
و اعتراضات اعضا در سه ســال گذشته به جایی نرسیده 
است.« مجتبي شاکري، رئیس کمیته فرهنگی شورا هم 

یکي دیگر از افرادي بود که به این رویه اعتراض داشت.

محمد باقرزاده|  از 21 آذر امســال که ســازمان 
امور دانشــجویان اباغیه ای را درباره »حیطه وظایف 
و محدوده عملکرد شــوراهای صنفی سراسر کشور« 
منتشر و این تشکل صنفی را از ورود به حوزه آموزشی 
منع کرد، موج اعتراض ها توسط فعالان صنفی آغاز شد 
که در آخرین اتفاق، صبح دیروز نمایندگان 17 دانشگاه 
از سراسر کشور به ســازمان امور دانشجویان مراجعه 
کردند و خواســتار دیدار با »مجتبی صدیقی«، معاون 
دانشجویی وزیر علوم شدند که خواسته آنها محقق نشد 
و در این بین اخباری از برخورد با تعدادی از دانشجویان 
هم منتشر شد. »محمدمهدی دهقانی« یکی از اعضای 
شورای صنفی دانشــگاه صنعتی امیرکبیر که دیروز 
در بین دانشــجویان حضور داشت در توصیف حوادث 
دیروز به »شهروند« می گوید: »شنبه هفته جاری دو نفر 
از فعالان صنفی به سازمان امور دانشجویان مراجعه و 
درخواست دیدار کردند که بچه ها پیشنهاد روز سه شنبه 
را دادند و آقای دکتر صدیقی به طور ضمنی پذیرفتند، 
عاوه  براین ایشان مسئول هستند و فعالان صنفی حق 
دیدار با او و بیان خواسته های خود را دارند. روز دوشنبه 
هم نمایندگان 17 دانشگاه از شهرستان های مختلف به 
تهران آمدند ولی علیرغم این که او کاما در جریان این 
جلسه بود در دفتر کار خود حضور پیدا نکرد.« او درباره 
ادعای برخورد فیزیکی با دانشجویان هم می گوید: »پس 
از حضور دانشجویان در طبقه ششــم سازمان، دکتر 
صدیقی حاضر به حضور در جمع دانشــجویان نشد و 
مطابق فیلم های منتشره حداقل با دو دانشجو برخورد 
فیزیکی شده اســت.«  اما مهم ترین خواسته های این 
فعالان صنفی چه بوده است و جمع بندی جلسه دیروز 
به چه صورت بوده اســت. دهقانی دراین باره می گوید: 
»اول این که رفتارهای صورت گرفته به هیچ وجه درست 
نبود. سازمان امور دانشــجویان نهاد اول رسیدگی به 
مسائل دانشجویان هستند و می دانستند فعالان حضور 
پیدا می کنند ولی حاضر به دیدار و جلســه نشــدند. 
خواسته اصلی ما حذف اباغیه کاما غیرقانونی است. 
عاوه   براین بندهای انتخابات شورای صنفی خیلی ایراد 
دارد چون به دلیل این آیین نامه نادرست صنفی بسیاری 
از دانشگاه ها شورای صنفی ندارند.« یك فعال صنفی 
دانشگاه صنعتی شریف هم در گفت و گو با »شهروند« 
موارد مشابهی را بیان می کند. »محمد شریفی مقدم« 
می گوید: »روز دوشنبه فعالان صنفی 17 دانشگاه در 
دانشگاه تربیت مدرس جلســه داشتند. جلسه مجوز 
داشت و به دعوت شورای صنفی دانشگاه مدرس برگزار 
شد. قرار بود دیروز با دکتر صدیقی، معاون وزیر جلسه 
برگزار کنیم. درخواســت جلسه به ایشــان داده شده 
بود و از شهرســتان ها هم فعالان آمده بودند و با این که 
برای دانشــجویان برگه ورود طراحی کرده بودند اما از 
ساعت 11 بدترین برخورد را با دانشجویان داشته اند.« 
شریفی مقدم درباره خواسته ها و مطالبات جلسه دیروز 
هم می گوید: »یك بخشــنامه زده اند و تشــکل های 
صنفــی را از ورود به بحث آموزش منــع کرده اند. بند 
دیگری برای انتخابات شــورای صنفی، شرط حضور 
25 درصد دانشــجویان در انتخابات را مطرح کرده اند 

که عما امکان ناپذیر اســت و هر فرد برای عضویت در 
شــورای صنفی باید 50درصد آرا  بعاوه یك را کسب 
کند که هدف شان انحال شورای صنفی است. سوال ما 
این است که چرا بخشنامه های غیرقانونی بر روی قانون 
ایجاد می کنند. اگر قرار است بخشنامه تازه ای مطرح 
شود باید قانونی و با همفکری فعالان صنفی باشد. الان 
فعالانی صنفی از شــهرهای مختلف به تهران آمدند 
و با آنها برخورد صورت گرفته اســت. ما از ساعت 11 
صبح تا ساعت 3 عصر در طبقه ششم ساختمان امور 
دانشــجویان بودیم که در این درسازمان را ساعت یك 

بستند و تعدادی از دانشجویان پشت ماندند.« 
سازمان امور دانشجویان: حضور فعالان 

صنفی با سازمان هماهنگ نشده بود
اگرچــه »مجتبی صدیقی«، معاون دانشــجویی 
وزارت علوم و رئیس سازمان امور دانشجویان حاضر به 
پاسخگویی در این زمینه نشد اما مدیر روابط عمومی 
این ســازمان هرگونه برخورد فیزیکــی و امنیتی با 
دانشــجویان را تکذیب می کند و از هماهنگی برای 
دیدار این دانشــجویان با صدیقــی در هفته آینده 
سخن می گوید. »محســن میرحسینی« در توضیح 
حوادث دیروز سازمان امور دانشجویان به »شهروند« 
می گوید: »یك سری فعالان شــورای صنفی بدون 
هماهنگی قبلی به سازمان آمدند و خواهان دیدار با 
دکتر صدیقی بودند که دکتر حضور نداشت و قرار شد 
جلسه ای برای روزهای آینده ترتیب داده شود.« اما 
تعدادی از فعالان صنفی در گفت و گو با »شهروند« از 
هماهنگی قبلی برای این دیدار و همچنین برخورد 
نامناسب حراست ســازمان امور دانشجویان سخن 
گفتند که میرحسینی این موارد را نادرست می داند: 
»کاما بدون هماهنگی وارد ســازمان شدند و هیچ 
برخوردی صورت نگرفته اســت، ایــن ادعاها کذب 
محض است. ما برای همه دانشجویان نامه ورود هم 
صادر کردیم. الان هم این دانشــجویان ســاختمان 
را ترک کرده انــد و نامه ای را برای رئیس ســازمان 
تهیه کرده اند که ما به دســت ایشــان می رسانیم.« 
پیش از این، همه شوراهای صنفی سراسر کشور در 
بیانیه ای، اباغیه جدید ســازمان امور دانشجویان را 
»توهین آمیز« دانســتند و به آن اعتراض کردند. در 
بنــدی از این بیانیه آمده اســت: »با کدامین منطق 
آیین نامه ای را که اباغ شده، تغییر می دهید؟ چنین 
تغییری ما را به فکــر می اندازد که گویــی اراده تان 
برای رفع مشکات آموزشی دانشجویان که امروز از 
مهم ترین مشکات دانشگاه است را از دست داده اید 
آیا پیگیری مصرانه دانشجویان و نمایندگان آنان در 
شوراهای صنفی شما را به چنین تاش هایی واداشته 
است؟حذف امور آموزشی از اختیارات شوراها امری 
اســت که به هیچ عنوان نمی توان از آن چشم پوشی 
کرد، چراکه یکــی از مهم ترین تغییرات در آیین نامه 
جدید، در کنــار دیگر تغییرات ایــن آیین نامه، بود. 
اگر این نمایندگان به حق دانشجویان، حق حل این 
مشکات را ندارند؛ کدام تشکل یا نهاد دیگری توانایی 

حل این مشکات را دارد؟«
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خبر

فارس| معاون دادســتان تهران از تشکیل پرونده 
قضائی برای افرادی که ســد معبر می کنند، خبر داد: 
»سد معبر جرم و حرام است و جرم آن از قوانین قدیم 
شهرداری است و دادستانی به عنوان مرجع قضائی با 
سد معبر کنندگان برخورد می کند.« حاج آقا منصوری 
در جلسه ای که با هدف هماهنگی بیشتر بین دادسرا 
و شهرداری منطقه یك با حضور فخرالدین سلیمانی 
شهردار منطقه یك برگزار شد، توضیحاتي در این باره 
ارایه داد: »برخورد با ســد معبرکنندگان جزء قوانین 
است حال این سد معبرکننده، بساط گستر در معابر 
عمومی باشــد و یا پخش کننده مصالح و نخاله های 
ســاختمان های در حال ســاخت در حریم پیاده رو و 
خیابان باشد، در هر صورت نباید راه عبور مردم بسته 
شود و باید شهرداری دقت بیشتری در این  امور اجرایی 

از قبیل رفع خطر از ســاختمان های در حال ساخت، 
بازکردن معبر عمومی و... داشته باشد.«  او از مسئولان 
شهرداری خواست بر بحث سد معبر و ساخت و سازهای 
غیر مجاز کنترل بیشــتری کنند تا ساخت و سازها از 
ابتدا براساس نقشه های مصوب جلو برود و از مواردی 
چون اضافه طبقــات، تجاوز به حریم عمومــی و... از 
همان ابتدا جلوگیری شــود تا مشــکات بعدی به 
وجود نیاید: »برخی فکر می کنند ساخت و ســازهای 
غیر مجاز برای ارتفاعات لواســان و امثال آن است در 
حالی که ساخت و ســازهای غیر مجاز حتی در داخل 
محدوده شــهری همان حکمی را دارد که در خارج از 
محدوده شهری دارد و وظیفه دادستان است که حتما 
با ساخت و سازهای غیر مجاز که خاف نقشه مصوب 

بوده، برخورد کند.«

معاون دادستان تهران 
تشکیل پرونده قضائی برای کسانی که سد معبر می کنند
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